

Styremøte Kvaløyvåg og Trondjord utviklinglag

mandag 29.05.17

Status: T=tilstede / DT=
delvis tilstede / F=forfall / K=
kopi til info / MI = møte ikke /
x= innkalt til neste møte / (s) =
tilgjengelig nestemøte
TL=tilstede på lync

Firma	Fork	Person	e-post	Status	Sendes
Leder	MHD	Mathilde H. Dahl	Styret@trondjord.com	T	X
Nestleder	KH	Kurt Holien	Styret@trondjord.com	T	X
Kasserer	FAH	Frank Arne Hansen	Styret@trondjord.com	MI	X
Medlem	SAH	Stein Are Hansen	Styret@trondjord.com	T	X
Sekretær	TJ	Tonje Jensen	Styret@trondjord.com	T	X
Medlem	PGP	Per Gunnar Pettersen	Styret@trondjord.com	T	X
Vara m/møterett	JKR	Jørn Kjetil Rotnes	Styret@trondjord.com	X	X
Vara	SS	Sissel Solbakken	Styret@trondjord.com	T	X

Punkt	Sak	Ansvar	Frist
	Referatsaker		
03.01	Gjennomgang og godkjenning av referat fra forrige møte (oppfølging virksomhetsplan under pkt 02.03) Mathilde fikk ikke slettet cecilia fra altinn. Kurt sjekker om han får endret det. Sissel Solbakken har fått ny mailadresse, den nye er solbakkensissel6@gmail.com.	MHD KH MHD	

02.03 forts	Status oppgaver Virksomhetsplan 2017. med ansvar. (fra forrige møte. Tilføyleser, endringer dette møte med rødt)		
	Punkt 1. Oppvekstvilkår	MHD	29.05.17
	<ul style="list-style-type: none"> Trondjord Barnehage (tilbygg/nybygg): Mathilde har sendt brev til utbyggingsenheten og utdanningsenheten i kommunen for å etterspørre info og framgang i fht utbygging av barnehagen og har ikke fått svar. Har purra, skal purre igjen. Er ledige plasser i barnehagen fra høsten. Mathilde snakker med Anne om at barnehagen må melde fra om ledige plasser til de som søkte i fjor. 		
	<p>Det er lagt vekt på at det er mange barn i barnehage alder i kretsen. Rektor er positiv til en aktivitetsdag/åpendag.</p>		05.09.17
	<ul style="list-style-type: none"> Velivs (nye og knyttesammen eksisterende) PG jobber videre med det. 		05.09.17
	<ul style="list-style-type: none"> Ny drenerings groff v/FV 65 samt avrenning mot skolen. SA tar kontakt med aktuell groffemyndighet Ser ut som groffen fungerer fint. 	PGP	
	Punkt 2. Tilrettelegging boligbygging	SAH	
	<ul style="list-style-type: none"> Hvor kan det bygges, samt eksisterende tomter: Kommunaltomt inne i vågen er nå ute for salg. To interessenter. Tomten skulle retakseres i mai, men er ikke kommet info om at dette er blitt gjort. 	KH	
	Punkt 3. Næringsutvikling – nye næringer?		05.09.17
	<ul style="list-style-type: none"> Havbruk JoH pettersen og feskaralet må ta mere initiativ i saken, utviklingslaget kan støtte oppom, men de må ta det videre. Feskaralet hadde ikke hatt saken oppe på forrige møte. 	KH-	05.09.17
	<ul style="list-style-type: none"> Turisme – vinter/sommer - Sendt mail til kommunen ang situasjon Næringshage?? 	FAH	
	Punkt 4. FV 65 Tiltak FV		
	<ul style="list-style-type: none"> Rekkverk avbøyninger på de somer « butt» Enige om at de er som de skal være etter inspeksjon. 	TJ	29.05.17
	<ul style="list-style-type: none"> Vindskjerm Risvika - Ryddes bort og få satt opp nye. Ringe Rigmor Torsteinsen for å høre hvem vi kan kontakte ang nye og riving av det gamle, samt veidekke 	SAH	
	<ul style="list-style-type: none"> Utbedringer Tunell - Rakkenes 		05.09.17
	Punkt 5. Hjemmeside.	SAH	
	<ul style="list-style-type: none"> Få hjemmesiden opp. Sissel sjekker dette med Anette S. kan hun tenke seg å bygge den opp? Sissel har tatt saken med Anette og hun har sagt ja til det. Per frank Hansen gar sagt seg villig til å bygge opp den nye hjemmesiden. Sjekke opp ompris. Sjekke med Ulf om han kan oppdatere og skrive ut nye brosjyrer 	SAH	05.09.17
	<ul style="list-style-type: none"> Mathilde oppretter facebookside for laget. Alle i styret er administratorer. - Tonje har opprettet side. 	KH	05.09.17
	Punkt 6. tiltak som utviklingslaget kan støtte	KH	snarest

	<ul style="list-style-type: none"> • Avventer søknader 	MHJ TJ	
02.05 forts	<p>Revisjon av kommunedelplan for idrett og friluftsliv</p> <p>Alle må lese gjennom og komme med evt innspill/kommentarer pr mail før neste styremøte, så vi kan gjøre vedtak og sende inn da. Kurt finner dokumenter og sender ut.</p> <p>Kurt sender Link slik at man kan trykke på kartet som er i planen. Ligger mye bra info på de forskjellige områdene.</p>	Alle KH	05.05.17 29.05.17
03.02	<p>Ryddeaksjon (se sak 02.07.04 forrige møte)</p> <p>Få med bydelaget på neste års ryddeaksjon, utviklingslaget kan støtte med midler til mat og drikke.</p> <p>Ansvarsliste: Hele Styret bidrar i ryddingen</p> <p>Handle inn matvarer - brus, kaffe, pølser, vaffelrøre</p> <p>-Steke vaffer -Klargjøre bålpanne</p>	FAH SS SAH PGP	
03.03	<p>Hjertestarter (se sak 02.07.05 forrige møte)</p> <p>Skal vi kjøpe hjertestarter til Trondjordområdet? Hvor skal den evt være (alt: Pust & Pes, skolen, barnehagen)? Sjekke opp omskolen om de vil ta ansvaret for hjertestarteren visst den plasseres på skolen. De følger opp med service og batteriskifte.</p> <p>Tonje overtar ansvaret for hjertestarteren som er på fiskebruket.</p>	KH MHJ TJ	05.09.17
03.04	<p>Søknader/tildeling av tilskudd</p> <p>03.04.01: Per-Gunnar Pettersen har søkt om midler til blomster i blomsterkasser ved branngarasjen og parkering bygdehuset. Forslag til vedtak: Innvilges med inntil kr 1000,-</p> <p>03.04.02: Orienteringssak: Innkjøp av vekter til Pust & Pes. Tonje Jensen har bedt om at det kjøpes inn løsvakter til Pust & Pes, da dagens utvalg av vekter er svært mangelfullt. Innvilget via e-post korrespondanse og vekter er kjøpt inn.</p>	PGP TJ	
03.05	<p>Turbotur til Lavvoen v Kifjordeide</p> <p>Troms turlag barn har spurt utviklingslaget om de kan bruke Lavvoen til "Turbotur" (filufstur for barn). Har vi myndighet til å gi dem lov, eller må det tas med grunneierlaget?</p> <p>Turlaget må gjerne bruke lavvoen.</p>	MHD	
03.06	<p>Kommunedelplan – vann og avløp</p> <p>Plan er ute til høring. Dokumenter sendt på Altinn. Høringsfrist 30.06.17</p>	MHD	

	Vi har ingenting å tilføye på høringuttalelsen		
03.07	Eventuelt		
	<p>Oppsett av Brakkerigg: De har fått kontaktifo av Kurt slik at de kan sjekke ut selv.</p> <p>Skolemøte: Har vært møte på skolen for å evaluere skoleåret 2016/2017. 35 Foreldre deltok på møtet. Punktene de tok opp var uteområde, lærere/vikarer, Klassemiljø og Ledelse. Mange foreldre vurderer å sende barna sine på andre skoler.</p> <p>Det skal innkalles et fellesmøte for lærerne og vikarene.</p> <p>Kommunen: Ny kontakt person for utviklingslagene i kommunen, Øyvind Rasmussen. Kommunen jobber for å få med en i posisjon og en i opposisjon slik at vi får 2 kontaktpersoner.</p> <p>2.6 sak fra forrige referat. Følge opp ang utbetalinger</p>	KH KH	
		FAH	

Tonje

4/12-17

Per-Gunner Pellon

Stein-Åge Han

Kjell

Frank A Han

Mathilde H Dale